



- 表面使用高温喷涂工艺处理,
- 板材使用优质冷轧钢板,
- 焊接表面光滑美观坚固
- P型钢结构更能承重, 不易压弯
- 安装简便, 合理插接, 层高可以自由调节

- High temperature powder coating surface treatment
- Heavy gauge cold-rolled steel plate.
- Smooth, beautiful and strong welding surface
- P shape steel structure with high loading capacity, not easy to be bent
- Suitable insertion and connection realizes easy assembling
- Adjustable shelves



JF-R009
 H1800 × W900 × D450mm



JF-R006
 H1830 × W900 × D450mm



JF-R008
 H2000 × W900 × D450mm



JF-R007
 H2000 × W2000 × D600mm



HF13-R012
 H2000 × W2000 × D500mm



HF13-138
 H2000 × W1800 × D800mm/组



JF-R001

- 产品可订制
- 可自由变换
- 可加装附件
- OEM available
- Free Transformation
- Additional accessories



● 隐藏式立柱，双铆钉Z型横梁，每层承重可达150kg。
With concealed post and double rivet Z beam, the loading capacity of each shelf reaches 150kgs



● 耐磨塑料护角
Plastic covers protect the shelf from friction perfectly.



● 可自由组合，一架变两架
DIY design, one shelf can be transformed into 2 shelves.



● 表面环保喷塑工艺，具有防锈，防刮擦，抗腐蚀，易清洁等特点
Environmentally friendly powder coating finish resists rust, scratches, and corrosion and is easy to clean



● 广泛应用于办公室，家庭，医院，仓库储藏和展示。
Widely used in office, house, hospital, warehouse to storage and display.



● 无铆钉设计，拆装结构，易拆卸
Boltless design, knock-down structure, and easy assembling



JF-R001(3)
H920 × W780 × D420mm



JF-R001(4)
H1455 × W780 × D420mm



JF-R001(5)
H1830 × W780 × D420mm



- 足够的储存空间，为您整洁舒适的环境提供便利，小空间大容量
- 焊接用二氧化碳气体保护焊，主要支撑点接近满焊，100%无脱焊
- 优质尼龙脚套不伤地板结实耐用耐磨损无拖痕
- 加厚型爬梯设计更安全
- 钢管表面经过除油、除锈、磷化、静电喷塑、高温固化而成
- 整体均使用知名厂商配件优质把手，真材实料，精致美观

- Plenty of storage space makes your room clean and convenient.
- Co₂ gas shielded welding avoids the problem of jointing invalidation.
- High quality nylon cover protect the bed from wear and damage.
- Reinforced ladder ensure the security.
- Surface treatment with degreasing, derusting, phosphating, electrostatic powder coating and high temperature curing.
- High quality and delicate accessories from well-known manufacturers.



JF-B120
H800 × W2000 × D900mm



JF-B009B
H800 × W2000 × D900mm



JF-B122
H800 × W2000 × D900mm



JF-B021
H1800 × W2000 × D900mm



JF-B010B
H1800 × W2000 × D900mm



JF-B125
H1800 × W2000 × D900mm



JF-B129
H1800 × W2000 × D900mm



JF-B011
H2000 × W4000 × D900mm



JF-B014
H1800 × W2000 × D900mm



依据总后勤部标准设计制作的合丰系列营房营具，完全可满足部队现代化、正规化建设要求，在材料结构上注重坚固环保，在设计上注重规范统一，充分考虑到基层官兵战备、训练、学习生活的实际需要。

Designed according to the specific requirement of the General Logistics Department, this bed is perfectly suitable for the modernized and normalised military. Environmentally friendly material and unified standard design gives full consideration to the actual needs of the soldiers training and studying.



JF-109



JF-122
H1800 × W2000 × D900mm



JF-B120
H810 × W2000 × D900mm



JF-B013
H810 × W2000 × D900mm



JF-B014
H1800 × W2000 × D900mm



JF-B015
H2000 × W2100 × D925mm